
Secretariaat (tijdelijk): Egbert Sneller, Lindenhovestraat 49, 2471 XJ Zwammerdam   E: secretaris@bridgedistrictleiden.nl 

 

 

CONCEPT VERSLAG 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 
ZATERDAG 5 MAART 2023 

DENKSPORTCENTRUM LEIDEN 

 

 

AANWEZIG 

 

Leden van het districtsbestuur en districtsfunctionarissen 

Egbert Sneller, voorzitter    Simon van Kins, penningmeester 

Dick Kroeze, secretaris    Henk Wijzenbroek, clubadviseur en vicevoorzitter  

Albert Houtman, DKL    Anja Koning, coördinator opleidingen 

Peter Jansen, lid technische commissie, webmaster 

      

Erelid 

Cees Varkevisser 

 

Vertegenwoordiging van de NBB 

Marten la Haye (penningmeester) 

 

Leden van districtscommissies (TC, Kascommissie, Protestcommissie, Commissie Jeugdbridge) 

Nol Monster, lid kascommissie 

Leo Huvers, lid jeugdcommissie 

 

Vertegenwoordigers van de verenigingen  

16 deelnemers van 12 clubs (zie bijlage 1, wat overlap met leden districtscommissie) 

 

AFWEZIG:  

17 clubs met bericht van verhindering en 10 clubs zonder (zie bijlage 1). 

 

 

1. OPENING, VASTSTELLING VAN DE AGENDA EN MEDEDELINGEN 

 

Egbert heet de aanwezigen en met name erelid Cees Varkevisser en Marten la Haye welkom. Hij peilt 

de belangstelling voor de besturendrive; deze blijkt minimaal te zijn en zal daarom niet doorgaan. 

Mede hierom wordt meer tijd ingeruimd voor een dialoog met de NBB.  

De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde agenda. 

 

2. GOEDKEURING DIVERSE VERSLAGEN EN BEGROTING 

a. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 8 februari 2022. Het verslag wordt zonder wijzigingen 

en opmerkingen goedgekeurd.  

b. Toelichting Carolusgulden. Henk Wijzenbroek is iets verlaat en kan daardoor hier geen toelichting 

geven op dit punt. Met deze stichting is afgesproken dat we meer tijd mogen gebruiken voor de 

besteding van deze gelden. Een aantal opgestarte projecten wordt nu vanuit deze reservering be-

taald.  

c. Activiteitenverslag 2022. Opgemerkt wordt dat het aantal verenigingen 39 is terwijl op de site 52 

staat. Dick Kroeze merkt op dat dit door de NBB gegenereerde getallen zijn. Uitgezocht wordt wat 
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het juiste aantal is en waardoor de verschillen verklaard worden. Met deze opmerking wordt het 

Activiteitenverslag goedgekeurd. 

Latere navraag levert op dat het district 39 totaalclubs en 2 basisclubs kent. Het up to date houden van de 

aantallen op de site is een probleem. Het vermelde aantal van 52 is dus foutief.  

d. Toelichting door de penningmeester. Simon van Kins geeft een toelichting op de cijfers. Gevraagd 

wordt waarom de bestuurskosten beduidend hoger liggen dan de begroting. Hierop wordt geant-

woord dat er een toelichting in het verslag is gegeven en dat de reiskosten duidelijk hoger lagen 

dan begroot. Verder wordt opgemerkt dat de bestuursleden ook nog bijgedragen hebben in de kos-

ten voor een bestuursetentje.  

Verder meldt Simon dat door een slechte financiële situatie bij de NBB slechts 50% van de afge-

sproken retributie is uitbetaald. Voor dit jaar verwacht we dat we wel 100% zullen krijgen. 

e. Mondeling rapport van de kascommissie. Controle van de kas heeft plaatsgevonden door de kascom-

missie. De commissie is van oordeel dat het financieel verslag een getrouwe weergave is van de 

financiële situatie en stelt daarom voor akkoord te gaan. 

f. Goedkeuring financieel verslag. De vergadering gaat akkoord met het financieel verslag en verleent 

het bestuur decharge voor het gevoerde beleid in 2022. 

g. Begroting. Simon geeft een korte toelichting op de begroting.  

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 

• De begrote kosten voor Jeugdbridge zijn € 0,- Het kan niet zo zijn dat een van de speer-

punten van het bestuur geen kosten worden gemaakt. Egbert meldt dat als er kosten ge-

maakt worden dat daar dan wel vanuit de Reserve geld voor vrijgemaakt. Dit is onvol-

doende voor de vergadering.  

• Ook voor de districtscompetities wordt aan de uitgavekant € 0,- begroot. Ook dit is niet 

geloofwaardig. 

Staande de vergadering besluit het bestuur voor Jeugdbridge, resp. districtswedstrijden de be-

groting met € 500,- en € 400,- te verhogen. Hiermee gaat de vergadering akkoord. De aange-

paste begroting is onderstaand toegevoegd.  
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3. VASTSTELLING KASCOMMISSIE 

 

De kascommissie bestond dit jaar uit Paul Smit (BC Leids doublet) en Nol Monster (LBC) en reservelid 

Cor Hoefsloot (BC Rijnland). Paul Smit treedt dit jaar terug en Cor Hoefsloot wordt lid van de commis-

sie. We bedanken hierbij Paul voor zijn werkzaamheden. Als nieuw reservelid meldt Peter Dekker zich 

aan. De vergadering gaat hiermee akkoord.  

 

4. BESTUURSSAMENSTELLING 

 

Het bestuur bestaat sinds 2020 uit in principe vijf leden. Helaas is de functie van algemeen bestuurslid 

al een tijd niet ingevuld. Volgens het rooster is Henk Wijzenbroek aftredend. Hij wordt herkozen voor 

een periode van drie jaar.  

Dick Kroeze heeft te kennen gegeven zijn functie neer te leggen. Ondanks diverse oproepen heeft het 

bestuur geen opvolger voor hem kunnen vinden. Tijdelijk zal daarom Egbert Sneller de functie van se-

cretaris vervullen. De vergadering suggereert de voorzitters van alle verenigingen in ieder geval via de 

mail maar bij voorkeur telefonisch te benaderen met een oproep onder hun leden voor een van de va-

cante functies.  

Leo Huvers merkt nog op dat extra aandacht gegeven kan worden aan terugtredende bestuursleden 

van verenigingen. Dit zijn potentieel geïnteresseerden voor een districtsbestuursfunctie.  

Dick Kroeze wordt bedankt voor zijn inzet in de afgelopen jaren.  

De vraag wordt gesteld wanneer de zittende bestuursleden niet meer herkiesbaar zijn. Ook dit over-

zicht onderstaand bijgevoegd. 

  

Jaar van 
aantreden 2023 2024 2025 2026 2027 2028 2029 

Voorzitter Egbert Sneller 2015   H     N     

Secretaris vacature                 

Penningmeester Simon van Kins 2017     H     N   

Vicevoorzitter/  
algemeen bestuurslid 

Henk Wijzen-
broek 2020 H     H     H 

Algemeen bestuurslid vacature                 

          

H Herkiesbaar         

N Niet herkiesbaar         
 

Marten la Haye merkt n.a.v. de discussie over de aantrekkelijkheid van de functie op dat:  

• Het governance-model voor 2023 op de agenda van de NBB staat en dat  

• Persoonlijke benadering de beste resultaten oplevert. 

Actie: e-mail naar de besturen van de clubs met de vraag of die besturen geschikte leden binnen de 

club persoonlijk willen benaderen voor een bijdrage aan het district. Hoeft niet altijd direct een open-

staande functie te zijn, maar kan ook iets zijn wat minder tijd kost, bv. lustrumcommissie. 

 

5. DKL EN ONDERWIJSADVISEUR 

 

Albert Houtman is sinds 2020 DKL (DistrictsCompetitieLeider). Ook Albert heeft te kennen gegeven 

zijn functie neer te zullen leggen. Peter Jansen, samen met Yordi Schouten hebben zich bereid verklaard 

de functie van DKL invulling te willen geven. Duidelijk geven zij aan dat dit een tijdelijke situatie is. 

Anja Koning is al jaren actief als onderwijscoördinator. Helaas heeft ook zij te kennen gegeven haar 

functie te willen overdragen. Omdat er geen alternatieve personen zich aanmelden zal zij deze functie 

“for the time being” vervullen.  

De vergadering bedankt Albert voor zijn inzet de afgelopen jaren. 
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6. LUSTRUMCOMMISSIE 

 

Het Bridgedistrict Leiden viert in 2023 haar 85-jarig bestaan, oftewel haar 17e lustrum Het bestuur is op 

zoek naar mensen die een aantal festiviteiten – waaronder een drive – willen organiseren. Er is een 

budget van € 3.000,- (via reservering) beschikbaar. Peter Dekker meldt zich aan als kandidaat. We zoe-

ken nog naar versterking  

 

7. STAND VAN ZAKEN BELEIDSPLAN 

 

Henk Wijzenbroek geeft een toelichting op de stand van zaken van het Beleidsplan “Meer leven in de 

bridgerij”.  

a. Opzet externe competitie. 

De belangstelling voor competities buiten de vereniging blijft beperkt. Voor eendaagse drives is de be-

langstelling nog wel groot. Wedstrijdzaken van de Bridgebond is gevraagd om de bondscompetities in 

het district met andere inschrijfregels groter en aantrekkelijker te maken. 

 

b. Permanente opleidingen bijscholing van bridgers en kader. 

In het BridgeFit programma wordt op de deelnemer gericht leer advies gegeven.. Het online lesgeven 

en offline Bridge leren wat door Peter Jansen en Henk Wijzenbroek is ontwikkeld voor ons district is 

een van de speerpunten om een nieuwe groep potentiële leden te bereiken. In het BridgeFit project 

wordt met de inzet van MDT-ers en stagiaires jongen mensen bridge geleerd. 

Vandaag start het project “Online Bridge leren en Offline Bridge oefenen” officieel. Dit project start op 

9 maart in de Bollenstreek. In samenwerking met de Vuurbaak wordt in de week volgend op de ALV 

aandacht besteed in de Weekendkrant. Als dit succesvol is (door veel reacties) dan zal samen met Leids 

Doublet in Leiden ook een wervingscampagne gestart worden. 

We gaan ook nog lesprogramma’s (laten) ontwikkelen in het kader van de SPO-cursus, maar ook voor 

de beginnende wedstrijdspeler. 

BridgeFit wil interessante opleidingsmogelijkheden bieden. Bij online leren en offline bieden wordt on-

line lesgegeven en kan er offline (ook bij verenigingen) laagdrempelig geoefend worden. In het kader 

van een Maatschappelijke Diensttijd (MDT) worden – mede in het kader van eenzaamheidsbestrijding 

– mensen begeleid in de ontwikkeling van bridge. 

 

c. Meer jeugd aan het bridgen krijgen. 

Guido Scholtes vertelt over de nieuwe initiatieven om het Studentenbridge in Leiden weer op de kaart 

te zetten 

Leo Huvers deelt kaartjes uit voor de gratis cursus voor studenten en het aantrekkelijk maken van de 

cursus door goedkope consumpties www.studentenbridgeleiden.nl 

  

Henk merkt op dat er al aan meer dan 1.000 leerlingen in de loop van de tijd is lesgegeven.  

We hoopten, dat de lokale kernen slechts tijdelijk minder actief zouden zijn. Maar helaas is het lastig 

opnieuw een opstart te maken. Samen met de Jeugdcommissie wordt gewerkt om de jeugd van 8 tot 30 

jaar aan het Bridge te krijgen In het BridgeFit programma worden stagiaires en de MDT-ers uit een ge-

meente opgeleid. Zij zullen daarna bij de opleidingen voor de jeugd op de basisscholen helpen. 

Kwikstart zal de oude Minibridge-cursus gaan vervangen. 

Kijk op de website naar het YouTube filmpje  

 

Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat het een gemiste kans is dat Startersbridge alleen op Win-

dows beschikbaar is. Dat er niet gespeeld kan worden op een tablet (iPad) is een gemiste kans. 

Voorts wordt nog gewezen op de mogelijkheid van Le Petit Bridge. Le Petit Bridge is een 4 x 10-kaart-

spel dat speciaal ontwikkeld is voor jonge kinderen vanaf zes jaar, kost €5,95. Voor meer info zie 

https://bridgeshop.nl/nl/le-petit-bridge .   

Zie ook op Le Petit Bridge Nederlands - YouTube 
 

  

http://www.studentenbridgeleiden.nl/
https://bridgeshop.nl/nl/le-petit-bridge
https://www.youtube.com/watch?v=e7hRydpPIls
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d. Bridge en Fun. 

Henk juicht nieuwe initiatieven toe waarin bij drives minder dogmatisch wordt omgegaan met de re-

gels. Lol en enthousiasme is belangrijker dan dat de regels van de bond altijd en overal maar gevolgd 

worden.  

 

e. Denken en Doen.  

Het BridgeFit project, de nieuwe projectnaam voor Denken en Doen is gestart in Bodegraven-Reeuwijk, 

Leiden en Teylingen. In Wassenaar is de interesse gepeild op een bijeenkomst van de gemeente voor 

nieuwe activiteiten voor ouderen. 

Eenzaamheidsbestrijding en talentontwikkeling is het devies van het project. Het woord eenzaam-

heidsbestrijding gebruiken we alleen in de communicatie naar de gemeentes (eenzaamheidsbestrijding) 

en scholen (talentontwikkeling).  

In de stuurgroep zijn aanwezig ambtenaren uit de gemeente, waarmee we samen meewerken en een 

contactpersoon uit een gemeente. Overal proberen we een stagiaire als projectleider te krijgen. 

In Fase 1 proberen we inzicht te krijgen in de potentiële deelnemers. In Fase 2 werven we deelnemers 

en in fase 3 en worden de uiteindelijke bijeenkomsten van 3 * 20 lessen gegeven.  

De vergadering hoort via een YouTube filmpje de werkwijze van de 22 jarige Anouk Ruijters, 2de jaar 

student Bestuurskunde. 

In alle 3 de fases zullen studenten een Maatschappelijke Diensttijd (MDT) en/ of hun stage doen. Onze 

partner Praktijkpioniers werft de werkers in het project.  

Financiering lijkt geen probleem. Naast de subsidie voor de startup fase van Carolus zijn er bij de ge-

meentes voor eenzaamheidsbestrijding, preventie en jong-oud-projecten subsidies beschikbaar uit lan-

delijke budgetten.  

 

f. Communicatie/ ledenwerving.  

Met de eigen website www.BridgeFit.nl kunnen we flexibeler de verschillende projecten onder de aan-

dacht brengen. 

Via enquêtes en inlichtingenformulieren proberen we potentiële nieuwe bridgers te vinden. 

Er wordt een leeradvies gegeven en geprobeerd een op de deelnemer gericht lesprogramma te organi-

seren. 

We werken samen met plaatselijke clubs en denksportcentra om samen met gemeenten de projecten op 

te starten 

 

 

8. ONTWIKKELINGEN IN DE BRIDGEWERELD 

 

Marten la Haye (al 6 jaar penningmeester van de NBB, tevens contactpersoon voor district Leiden) 

geeft een toelichting op de ontwikkelingen in de bridgewereld. Hij meldt dat het aantal leden met 

ca. 20% is afgenomen. Als gevolg hiervan zijn de inkomsten van de bond met ruim € 500.000 teruggelo-

pen. Deze afname is toe te schrijven aan Corona en het niet kunnen geven van cursussen. Ook maat-

schappelijke ontwikkelingen, waarin mensen minder geneigd zijn zich structureel te willen vastleggen 

voor een vaste avond (bridge) of in een vereniging spelen een rol. Op dit moment lijken ledenaantallen 

zich te stabiliseren. Flexibiliteit (geen verplichte opkomst en mogelijke alternatieve speelmomenten) 

blijken aantrekkelijk te zijn. Ruud de Rooy (BC Idéfix) wijst op de mogelijkheid die zijn club al biedt 

sinds de oprichting waarbij aan- en afmelden niet nodig is en ook gasten altijd spontaan welkom zijn. 

De NBB tracht lering te trekken uit de positieve ontwikkelingen bij andere sportbonden , zoals de Wan-

delbond. Het traditioneel alleen benaderen van leden van bridgeclubs staat ter discussie; nu probeert 

men alle bridgers te bereiken. Er wordt indien een sponsor wordt gevonden geld uitgetrokken om een 

database van alle bridgers op te zetten. De aanpak die de NBB hanteert wordt door Leo Huvers sterk 

bekritiseerd. Met name de wijze waarop zij probeert zelf het wiel weer uit te vinden in plaats van het 

oor te luisteren leggen bij de diverse specialisten in het land. In het land is veel kennis en ervaring op-

gebouwd. 

Omdat er veel geld van de bond in de gebouwen zit wordt er vanuit de vergadering ideeën aangedra-

gen om aan vlottend geld te komen dit zijn: 

http://www.bridgefit.nl/
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• Obligaties en  

• Via crowd-funding (er zijn veel gefortuneerde bridgers) 

• Deze mogelijkheden worden meegenomen en per project wordt gezocht naar financiering. 

Marten wijst nog op de ontmoetingsdagen in het land onder andere op 28 maart in Spaarnwoude. En 

op de ondersteuning die de clubadviseur van de bond, Tom van Wijk, naast de clubadviseur van het 

district ook kan geven.  

De voorzitter zegt toe alle besturen nogmaals per mail te wijzen op de kennis, die ze kunnen opdoen 

tijdens de regiobijeenkomsten rond ledenwerving, sponsor etc. 

 

 

9. PROGRAMMA VAN ACTIVITEITEN IN 2023 

Kort worden enkele programma’s toegelicht 

a. DKL. Peter Jansen meldt dat hij in het seizoen 2023 – 2024 zeker een viertallencompetitie voor het 

district zal organiseren. Voor andere competities lijkt (te) weinig belangstelling te zijn. Mochten er 

mensen zijn die andere competities willen opzetten dan houdt hij zich hiervoor aanbevolen.  

b. Opleidingen. Anja Koning meldt dat zij SPO-cursussen voor het najaar van 2023 zal organiseren. De 

belangstelling voor een toekomstdrive was dit jaar dermate beperkt dat deze niet doorgegaan is. 

Ook voor 2024 verwacht zij dat deze niet door zal gaan. 

c. Jeugdbridge: Het BridgeFit programma voor de jeugd en Studentenbridge zijn de belangrijkste 

speerpunten 

 

10. WVTTK EN RONDVRAAG 

 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag.  

 

  

11. VASTSTELLING DATUM VOLGENDE ALGEMENE LEDENVERGADERING EN SLUITING 

 

De eerstvolgende algemene ledenvergadering staat gepland op zaterdag 2 maart 2024. De voorzitter 

dankt de aanwezigen voor hun bijdragen. De bijeenkomst wordt afgesloten met drankjes op kosten van 

het district.  
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Aan en afwezigheden verenigingen1 
 

Club Nr Afgemeld Aangemeld Functie 

Alphense Bridge Combinatie 9033 X    

B.C. Alkemade 9004 X    

B.C. Bodegraven-Reeuwijk 9002 X 
 

 

B.C. Crash 9040 
 

 Peter Dekker Hoofd TC 

B.C. de Meerbridgers 9024 
 

Fred Hurkmans 

Tineke Peperkoorn 

Vz 

Lid bestuur 

B.C. de Schelft 9028     

B.C. de Vuurbaak 9005 X    

B.C. de Wasbeek 9039 X    

B.C. Gr.Deijleroord 3002     

B.C. Het Groene Hart 9049 X    

B.C. het Juiste Bod 9008  
 

 

B.C. Huis ter Duin 9501     

B.C. Idefix 9052  Ruud de Rooij Secr 

B.C. Leids Doublet 9003  Leendert Paape Secr 

B.C. Lisse 9020 X   

B.C. Merenwijk 9051 X    

B.C. Nieuwkoop 9019     

B.C. Oude Rijn 9032     

B.C. Rijnland 9013  Cor Hoefsloot Secr 

B.C. Rijnsburg 9014     

B.C. Rijnwoude 9045     

B.C. Sans Dispute 9031  Edith de Graaf 

Ton Wolvers 

Secr 

Penningm. 

B.C. Sassem Troef 9017  Aad Kaandorp Vz 

B.C. Scylla 9035 X    

B.C. Slempempers 9007  Mathilde Geuze 

Ronald Velgersdijk 

Secr  

Hoofd TC 

B.V. Gezelligheid Troef Wassenaar 9016 X    

Boskoopse B.C. 9012     

Bridge '86 Leimuiden 9041  Roelie Everts 

Ella van der Jagt 

Vz 

Secr 

Bridgeclub Kerk en Zanen 9057 X    

Bridgeclub Reeuwijk-Dorp 
 

    

Bridgeclub Voorhout 9022     

De Schrandere Vos 9038     

K.B.O. Boskoop 9055 X    

Leiderdorpse B.C. 9015  Nol Monster Vz 

N.B.V. de Dummie 9046 X    

Pelikaanhof All Stars 9029  Guido Scholtes Secr 

Recreatie Bridge Alphen 9044 X    

 

 
1 Bestuurs- en commissieleden evenals erelid en NBB-genodigde staan vermeld in het verslag. 


